
Fra styret i avdeling 2


Styret i avdeling 2 ønsker i utgangspunktet ikke å omorganisere oss med mindre vi må. Vi ønsker 
derfor klarhet i om det foreligger et krav eller et pålegg fra NKK og/eller FKF. Skal klubben 
omorganiseres uten krav eller pålegg vil vi stemme for følgende modell:


Styret mener at en endring til et aktivitetsutvalg er greit så lenge dette i utgangspunktet vil fungere 
som dagens modell, er stort nok til å dekke dagens aktivitetsnivå, har lokale valg uten sentral 
godkjenning og i tillegg har indirekte stemmegivning.


Styret mener at en sentralisering av økonomi er positivt så lenge midlene fortsatt disponeres av- 
og kommer medlemmene i regionen til gode. Dette er i tråd med komiteens forslag.


Styret har ikke noen innvendinger mot å samles under ett organisasjonsnummer. Dette er i tråd 
med komiteens forslag


Vedrørende stemmegivning mener styret at det er ønskelig med fortsatt indirekte stemmegivning 
av flere årsaker, blant annet at de fleste medlemmer vil være takknemlige for at noen påtar seg 
ansvaret for å sette seg inn i sakspapirer, informere, lodde stemningen og ta beslutninger på 
vegne av flertallet samt at en direktestemming vil svekke «verdien» av å påta seg et frivillig verv i 
aktivitetsutvalget. 


Styret mener at foreslått geografisk inndeling er for stor og ønsker flere geografiske regioner.



